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Geachte Statenleden,

Dank voor de gelegenheid om u te mogen toespreken over onze zorg over de 
mogelijke komst van een pluimveestal naast onze wijk, de Oranjebuurt van 
Bunnik. Ik spreek namens de bewonersvereniging Oranjebuurt, maar er zijn 
maar liefst 170 andere bezwaren ingediend door omwonenden uit Zeist en 
Bunnik  maar ook door de omliggende moestuin- en sportverenigingen die zich 
zorgen maken.

Over een agrarische activiteit als deze hebben we geen oordeel. Wel over de 
effecten op onze gezondheid en de natuur door deze locatie. Een intensieve 
pluimveehouderij, in het kleine groene gebied tussen Bunnik en Zeist. Net in 
Zeist maar pal tegen de woningen in Bunnik. Aan twee andere kanten liggen de 
natuurgebieden Niënhof en Wulperhorst. Kortom, toch geen plek voor een 
activiteit met milieubelastende effecten.

Zoals de milieutoets van de gemeente laat zien zal het fijnstof vanuit de 
pluimveehouderij flink toenemen. De vergunning geeft geen rekenschap van de 
opstapeling van andere bronnen. Hoewel we al in een gebied met vuile lucht 
zitten, zo direct naast de A12. De GGD Utrecht stelt: In Nederland treedt 
grote gezondheidsschade op, zelfs terwijl de luchtkwaliteit in 
Nederland bijna overal aan de huidige wettelijke normen 
voldoet. De wettelijke normen voor luchtverontreiniging in 
Nederland zijn veel hoger dan de advieswaarden van de 
Wereldgezondheidsorganisatie (WHO).
Uit onderzoek blijkt dat stof van pluimveehouderijen juist extra leidt tot 
gezondheidsproblemen, door de zogenaamde endotoxinen; stof van de kippen 
en van allerlei parasieten. Hoewel de gezondheidseffecten bekend en ernstig 
zijn, bestaat er nog geen norm voor. Het is opvallend dat een gemeente die 
streeft naar 50% minder fijnstof, deze vergunning wil verlenen.

Geurproblematiek is een ander aspect dat fors zal toenemen, maar blijkbaar 
geen grond is voor de gemeente om de vergunning te weigeren. Het gaat 
stinken in onze wijken.

Maar we spreken u als Statenleden aan over natuur, gezien de rol van de 
provincie hierin. De velden waar de mest op wordt uitgereden grenzen aan de 
natuurgebieden Wulperhorst en Niënhof. De das komt hier voor maar ook 
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andere beschermde dieren die enkel overleven in schoon water, zoals kikkers, 
salamanders en ringslangen. Die worden bedreigd door de mest die juist bij 
pluimvee veel residuen van gifstoffen bevat. Dat wordt in stallen standaard 
gespoten om bijvoorbeeld bloedluis te voorkomen. En dat komt straks in 
bodem en water naast onze wijken en in de natuurgebieden.
De Natuurbeschermingswet is er voor de bescherming van deze soorten. Daar 
is de provincie bevoegd gezag; voor, voor vergunningverlening of voor het 
verlenen van een zogenaamde verklaring van geen bedenkingen, op verzoek 
van een gemeente. Dit is niet gebeurd, niet verzocht.  Maar had moeten 
gebeuren.

We vragen u om bij GS druk te zetten op de gemeente ten aanzien van deze 
vergunning. En we vragen u bij GS aan te kaarten om een route via de 
Natuurbeschermingswet te volgen. Een klein agrarisch gebiedje ingeklemd 
tussen twee grote woonkernen en twee natuurgebieden is wel de slechtste plek
voor een intensieve pluimveehouderij. Wij hopen op uw steun.


